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Protokół Nr XIX/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 stycznia 2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego obecnie  14 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Na sali obrad brak radnego Łukasza Orłowskiego i Andrzeja Pożarlika. 

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

 Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad XIX   sesji: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XVIII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

29  grudnia  2011 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zniesienia formy ochrony przyrody z dwóch drzew tworzących ,,Aleję 

Dębową ˮ w miejscowości Bratoszewice , gmina Stryków, 

b) zniesienia formy ochrony przyrody, z drzewa gatunku lipa drobnolistna 

uznanego za pomnik przyrody,  

c) wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania w zakresie 

wspierania rodzin, 
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d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 

2012-2016, 

e) powołania doraźnej Komisji Statutowej  Rady Miejskiej w Strykowie , 

f) ustalenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego za 2011 rok, 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012, 

9. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2012 roku. 

10. Przyjęcie  planu  pracy Rady Miejskiej w Strykowie na rok 2012. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków w imieniu Burmistrza M-G Stryków 

Andrzeja  Jankowskiego wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad XIX sesji  

projektu uchwały w sprawie  przyjęcia do prowadzenia przez Gminę Stryków szkół 

ponad gimnazjalnych i placówki oświatowej w Bratoszewicach. 

Innych wniosków i propozycji  do porządku obrad nie zgłoszono. 

Głosowanie wniosku Burmistrza: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów 

wstrzymujących się 

Wnioskowany projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad XIX sesji w pkt. 8h). 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XVIII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29  grudnia  2011 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zniesienia formy ochrony przyrody z dwóch drzew tworzących ,,Aleję 

Dębową ˮ w miejscowości Bratoszewice , gmina Stryków, 

b) zniesienia formy ochrony przyrody, z drzewa gatunku lipa drobnolistna 

uznanego za pomnik przyrody,  

c) wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania w zakresie 

wspierania rodzin, 

d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 

2012-2016, 

e) powołania doraźnej Komisji Statutowej  Rady Miejskiej w Strykowie , 

f) ustalenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego za 2011 rok, 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012, 
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h) przyjęcia do prowadzenia przez Gminę Stryków szkół ponad 

gimnazjalnych i placówki oświatowej w Bratoszewicach. 

9. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2012 roku. 

10. Przyjęcie  planu  pracy Rady Miejskiej w Strykowie na rok 2012. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XIX  sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1. Radny Karol Lenart 

2. Radny Marek Gierat 

3. Radny Sławomir Źródło 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29 grudnia 2011 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XVIII sesji podczas obrad XIX sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad.6  Sprawozdanie  Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami.  

 

Na obrady przybyli radni : Łukasz Orłowski ( 9 min) i Andrzej Pożarlik ( 12 min.). 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrz Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

Burmistrz Pan Andrzej Jankowski poinformował o najistotniejszych kwestiach, którymi się 

zajmował: 

 sprawą przebiegu kolei dużych prędkości – rząd zadecydował, że temat został 

oddalony w czasie, ale dalsze prace polegają na określeniu studium wykonalności, 

które nadal jest w opracowaniu. Zaproponowano rozwiązanie, które zostanie 
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przedstawione na spotkaniu z mieszkańcami miejscowości, których dotyczy ta 

kwestia, 

 sprawą budowy autostrad -  chodzi o problemy naszych dróg, aby wykonawcy 

wywiązali sie z zawartych umów i porozumień, 

 pracami nad przetargami dot. inwestycji zapisanych w tegorocznym budżecie po jego 

zatwierdzeniu na rok bieżący, 

 kwestią świadczenia usług medycznych na terenie naszej gminy – burmistrz wystąpił 

w imieniu wszystkich podmiotów z negatywną opinią w sprawie rozstrzygniętych 

kontraktów z Remedium do szefa NFZ Oddział w Łodzi, 

 trwającą dyskusją nad doposażeniem naszych jednostek OSP - ostatni pożar kurnika w 

Rokitnicy pokazał, że gdyby jednostki OSP nie dysponowały sprzętem trudno byłoby 

uratować to co dało się w tej sytuacji uratować. W tym przypadku dobre 

współdziałanie JRG PSP w Strykowie z naszymi jednostkami OSP zaowocowało 

uratowaniem całego obiektu, wypaleniu uległo wnętrze kurnika. I tu jest odpowiedź na 

pytanie  czy warto wyposażać jednostki OSP w dobry sprzęt- jednak warto. 

 

 

Ad. 7 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między 

sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej 

w Strykowie . 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w 

miesiącu styczniu 2012 r., na którym ustaliła plan pracy  na I półrocze 2012 r. i omówiła 

sprawy zgłoszone przez mieszkańców Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu styczniu 2012 r. 

opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o 

posiedzeniu Komisji , na którym ustalony został plan pracy na I półrocze 2012 r. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie , na którym 

opracowała plan pracy na I półrocze 2012 r. oraz opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą 

sesję . 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, 

Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek 

poinformował , że Komisja zapoznała się z informacją przedstawioną przez Pana Michała 

Klincewicza – Kierownika Ośrodka Zdrowia  w Strykowie odnośnie opieki medycznej dla  

mieszkańców naszej gminy   oraz wysłuchała informacji Dyrektora OKiR w Strykowie i 

Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w Strykowie o organizacji zajęć dla dzieci i 

młodzieży  przez te placówki w czasie ferii zimowych. 

 

Ad. 8  Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 

a) zniesienia formy ochrony przyrody z dwóch drzew tworzących ,,Aleję 

Dębową ˮ w miejscowości Bratoszewice , gmina Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

b) zniesienia formy ochrony przyrody, z drzewa gatunku lipa drobnolistna 

uznanego za pomnik przyrody,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania w zakresie 

wspierania rodzin, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Pani Iwona Urban-  radca prawny zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały :  

w  podstawie prawnej  w przywołanej ustawie o wspieraniu rodzin i pieczy zastępczej  

zastosować należy art. 10 ust. 1 ( w projekcie uchwały przekazanej radnym  był art. 10 ust. 2 ) 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad autopoprawką: 14 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

     0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

     0 głosów wstrzymujących się  

 

d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 

2012-2016, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Pani Bożena Chojnacka Kierownik M-G OPS w Strykowie zgłosiła  następujące 

autopoprawki do projektu uchwały: 
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 po podstawie prawnej należy dopisać ,, uchwala się , co następuje ˮ , 

 w tabeli II, III i IV pn. Realizator  wykreślić  ,, Burmistrz Miasta – Gminy Stryków , 

Rada Miejska w Strykowie ˮ a  wpisać ,, Gminny Zespół Interdyscyplinarny  wraz z 

przewodniczącym  Zespołu ˮ 

Głosowanie nad autopoprawką : 13 głosów za  

    0 głosów przeciwnych 

1 głos wstrzymujący się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

     0 głosów wstrzymujących się  

 

 

e) powołania doraźnej Komisji Statutowej  Rady Miejskiej w Strykowie , 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Pani Iwona Urban-  radca prawny poinformowała , że zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym oraz Statutem Gminy Stryków  w projektowanej uchwale o powołaniu doraźnej 

komisji Statutowej  określany jest zakres działania Komisji oraz  skład liczbowy i osobowy. 

Głosowanie jest jawne , zwykła większością głosów. 

Do doraźnej Komisji Statutowej zgłoszeni zostali następujący radni , nad ich powołaniem 

rada głosowała w następujący sposób: 

Radny Czesław Polit : 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych 

1 głos wstrzymujący się  

Radna Anna Ślęzak: 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych 

1 głos wstrzymujący się  

Radny Włodzimierz Grochocki: 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych 

1 głos wstrzymujący się  

Radny Witold Śliwkiewicz: 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych 

1 głos wstrzymujący się  

Radny Paweł Kasica: 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych 

1 głos wstrzymujący się  

 

Doraźna Komisja Statutowa została powołana w następującym składzie: 

Czesław Polit, Anna Ślęzak, Włodzimierz Grochocki , Witold Śliwkiewicz, Paweł Kasica. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

     0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący rady ogłosił przerwę w obradach sesji celem ukonstytuowania się  doraźnej 

Komisji Statutowej. 
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f) ustalenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego za 2011 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Na sali obrad brak radnego Teodora Kołodziejczyka. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

     0 głosów wstrzymujących się  

 

 

h) przyjęcia do prowadzenia przez Gminę Stryków szkół ponad 

gimnazjalnych i placówki oświatowej w Bratoszewicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Ze względu na fakt, że został 

wprowadzony na poszerzenie porządku obrad poprosił Burmistrza o przedstawienie tego 

projektu. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków  przedstawiła genezę powstania projektu 

niniejszej uchwały. Poinformowała , że Starosta Zgierski zwrócił się z prośba o przejęcie 

szkół do Gminy. Odbyły się debaty i konsultacje w tej sprawie .Starosta zaproponował , ze 

szkoły mogą zostać przekazane z dniem 31 sierpnia 2012 roku. Dofinansowanie ze strony 

starostwa w 2012 roku wynosić może 2.100.000 zł .Aby mogło nastąpić przejęcie ze strony 

gminy Stryków wymagana jest niniejsza uchwała. Funkcjonowanie szkół w obiekcie jak 

dotychczas może trwać do 2018 roku. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił o tym , ze do 2013 roku mamy 

czas aby zastanowić się  nad formami kształcenia w tej szkole. Środki przekazane przez 

Starostwo Powiatowe w 2012 roku będą służyć na funkcjonowanie szkoły w 

dotychczasowym zakresie natomiast  przekazane w roku 2013 – w wysokości 1.400.000 zł  

mogą być przeznaczone na dostosowanie obiektu , do którego szkoła zostanie przeniesiona.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący się  
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Ad. 9 Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2012 roku. 

 

Na  XIX  sesji w dniu 26 stycznia  2012 roku Rada Miejska w Strykowie przyjęła 

plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I półrocze 2012 roku. 

 

Głosowanie nad przyjęciem planów: 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 10  Przyjęcie  planu  pracy Rady Miejskiej w Strykowie na rok 2012. 

 

Na  XIX  sesji w dniu 26 stycznia 2012 roku Rada Miejska w Strykowie przyjęła plan 

pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2012 rok. 

Głosowanie nad przyjęciem planu : 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 11 Interpelacje i zapytania. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 12 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Anna Darnowska sołtys wsi Lipka mówiła o konieczności odprowadzenia wody z 

działki gminnej w miejscowości Lipka.  

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że zna problem, będzie szukał rozwiązania tego 

problemu.  

Radny Witold Śliwkiewicz mówił o świadczeniu usług przez lekarza w ośrodku zdrowia w 

Bratoszewicach, konkretnie chodzi o zmniejszenie przyjmowania godzin, przez co utworzyły 

się kolejki. Radny pytał, czy nie można zwiększyć ilości godzin przyjmowania przez lekarza. 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że opinia w tej sprawie została poruszona w 

piśmie do dyrektora NFZ w Łodzi. Burmistrz zaproponował, aby zaprosić na sesję RM organ, 

który prowadzi Spółkę Remedium w celu wyjaśnienia kwestii spornych.     

Józef Migdałek Wiceprzewodniczący RM poinformował, Komisja Edukacji RM zajmowała 

się na swym posiedzeniu problemem usług medycznych. Na dzień dzisiejszy w 

Bratoszewicach lekarz przyjmuje pacjentów przez 5 dni, po trzy godziny dziennie, to samo 

jest w ośrodku zdrowia w Dobrej i w Niesułkowie. W poszczególnych ośrodkach muszą się 

porozumieć między sobą. Nie ma tam specjalistów, bo nie ma dla nich kontraktów. Spółka 

Remedium także czeka na wyniki odwołań.  

Paweł Kasica Przewodniczący RM zwrócił się z prośbą do burmistrza, aby wpłynął na pracę 

ZGKiM w Strykowie, a konkretnie, aby hydrofornia pracowała jak należy, ponieważ obecnie 

zdarzają się bardzo częste awarie.   

Pan Włodzimierz dyrektor ZGKiM w Strykowie powiedział, że obiekt w Zelgoszczy 

należy do obiektów nowoczesnych, ale także zaczyna się psuć. Wiemy o tych awariach, że tak 

się dzieje, choć zawodzi nas monitoring. Były przeprowadzane naprawy, ale nie przyniosły 

skutku i w dalszym ciągu nie znamy przyczyny awarii w hydroforni.  
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Ad. 13. Przyjecie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.   

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków poinformował, że na XIX sesji RM Komisja 

nie przyjęła wniosków do realizacji.    

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XIX  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za 

                                     0 głosów przeciw 

                                     0 głosów wstrzymujących się  

Nieobecny podczas głosowania radny Andrzej Pożarlik, radny Łukasz Orłowski 

 

Ad. 14.  Zamknięcie obrad.  
 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 15.05 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

E. Tomczak  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Paweł Kasica 

 

 

 

 

 


